
   

  

 

Referat ECCNA 2026 - UNITY – 20.05.24 
(møte 11) 

 
NA Region Norge har delegert ansvaret til oss med å arrangere 

ECCNA i Norge. 
 
 
• Velkommen 
• Presentasjonsrunde: 9 tilstede (Område Vest, Øst og Øst 2 er representert) 

- Leder 
- Nestleder 
- Kasserer  
- Sekretær 
- Leder innkvartering 
- Leder kunst og design (K&D) 
- Tre observatører  

 Stille stund 
 Tradisjoner ble opplest 
 Dagsorden er godkjent 

 
 
Beslutningsprosess: Målet er å komme til enighet. Dersom vi ikke gjør det skal vi gå for 
simpelt flertall som en enhet.   
 
 

SAKER 
 

a) VALG – Ref. retningslinjer: 
 
Alle verv i hovedkomiteen er nå besatt. Vi har kasserer, nestleder, sekretær og leder.  

  
Ledige verv i følgende underkomiteer (krav for rusfritid er 2 år):  

 Registrering - ledig  
 Program - ledig 
 Informasjon - ledig  
 Underholdning - ledig  
 Salg - ledig  
 Oversettelse - ledig  
 IT - ledig  
 Cafe/Mat - ledig  
 Opptak – ledig  
 

Ingen villige melder seg i dag (det er heller ikke nødvendig å utfylle disse vervene før vi 
vet om vi får gjennomslag på budet vårt). 

 



   

  

 
b) Rapportering fra underkomiteer 

 
 
Leder:  
Oppdaterer angående convention venue på IMI Forum. Har lagt til litt informasjon i en 
slide i Power Pointen/presentasjonen vår med detaljer for de ulike møtene/eventene 
skal være. 
Vært i dialog med FU ang fund raising – leder legger ut linker på chat/ i Google Disk 
til fremgangsmåte slik at vi i komiteen kan lese oss opp før vi møtes igjen fra høsten 
av. 
Vært i dialog med ett medlem i budkomiteen i Nederland for å få litt mer input. 
Region har etterspurt fremgangsplan for ECCNA-budkomiteen og leder sender inn den 
standard servicepack som allerede eksisterer på NA.norge.org.  
 
 
Leder K&D:  
Har pratet med kasserer og leder og bestemt at det ikke blir t-shirts til EDM Finland, 
det hører til fundraisingen. Flyer er på vei – ila en måned. Det er mulig vi ordner med 
noen badge/skilter til Finland – som en mulig surprise – vi ser det an. 
Har også fått med oss en profesjonell som kan hjelpe til med bannere når den tid 
kommer. 
 
 
Innkvartering: 
God stemning i gruppa. 
Har fått en god relasjon med IMI Forum. 
Har diskutert det med vakthold og er åpen for å høre hva resten av komiteen tenker. Vi 
har muligheten til å kjøpe vakt-tjeneste av IMI Forum. IMI Forum foretrekker at vi 
gjør dette. Dette valget tar vi etter vi potensielt har vunnet budet. 
Har tatt en del mål av lokalene og gjort nøye befaring – for å sikre kvalitet til 
konventet. Kvalitet av musikk- og lydanlegg er også tatt høyde for. 
Ønsker å presisere viktigheten av å holde kontakten våres, vedrørende lokalene på IMI 
Forum, varm – underveis i møtet kommer leder for innkvartering frem til at han skal ta 
kontakt med kontakten vår i morgen.  
 
Kommentar fra leder; husk å hente inn priser og avtaler med hotellene for så å legge de 
inn i Google Disc. 

 
 
Program: 
Leder ikke tilstede og opplyser i chat at det ikke er noe å rapportere.  
 
 
Kasserer: 

- Dersom vi vinner budet skal EDM-komiteen føre over 12000 Euro til oss samt 
at det finnes en konto til kriser. 



   

  

Dersom det ikke finnes en bankkonto i vår komite når den tid kommer så skal 
25% kontant deles ut til leder og 25% kontant deles ut til nestleder. Men dette 
skjer høyst sannsynlig ikke da vi har vipps og bankkontoer. 

 
- Angående sak fra forrige møte så endte alle underkomiteer opp med å ikke 

legge til utgifter i budsjettet. 
 
 
Nestleder: 
Har ikke deltatt på underkomitemøtene da hun ikke har blitt invitert. Tar også 
selvkritikk på at hun selv ikke har kommunisert med de ulike underkomiteene.  
 
Kommentar fra leder; det vil mest sannsynlig bli bedre flyt på det når vi har jevnlige 
møter fra høsten av - etter at vi potensielt har vunnet.  
 
Sekretær: 
Har ingenting å rapportere 
 
 
 
 

c) Eventuelt - reise ECCNA  
- Leder ønsker ikke å ta noe for reisen til årets ECCNA  

Det diskuteres i gruppa, og vi blir enig om at det er lurt å legge inn tallene i 
budsjettet for reise og hotell til leder slik at vi har tallene samlet et sted. Så er vi 
forberedt på om det kommer utgifter som skal legges inn i regnskapet eller 
ikke.  
 

d) Neste møte 
- Kommer forslag om at leder holder en generalprøve for oss andre i komiteen 

for å hype stemningen før fremføringen av budet på ECCNA i Finland – leder 
ønsker ikke dette da han er mer komfortable med å ta det på sparket.  

- Ellers er det ingen andre som kjenner på behovet for et møte til før sommeren. 
- Leder kaller inn til nytt møte etter behov. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
IKT  
Sekretær 


